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Protokół nr 34/21 

z XXXIV Sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

z dnia 25 października 2021 roku 
 

XXXIV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie rozpoczęła się o godz.17.00 w auli 

Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Michała Drzymały w Brzostowie. 

Na ustawowy skład 15 radnych, w sesji uczestniczyło 10 radnych (radny Sławomir 

Jagiełka, Magdalena Bator, Dariusz Kujawski, Zenon Dziuba, Jan Banasik – nieobecni).  

W sesji udział wzięli: Krzysztof Jacek Oświecimski – Wójt Gminy Miasteczko 

Krajeńskie,  Anna Chuchla – Sekretarz Gminy, Stefania Góralnik-Piechota - radca prawny 

Urzędu Gminy, sołtysi: Ewa Banasik- sołtys wsi Miasteczko-Huby, Anna Siebyła - sołtys wsi 

Grabówno, Przemysław Drozdowski – sołtys Arentowa, Jakub Krawiec – sołtys Brzostowa, 

Stanisław Klesa (także jako radny) – sołtys Miasteczka Krajeńskiego, Kornelia Maria Łoś - 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Miasteczku Krajeńskim, Marzanna Boć-Ochyra - 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miasteczku Krajeńskim. 

Ponadto w sesji uczestniczył pracownik Urzędu Gminy ds. obsługi Rady Gminy – 

Karina Migdalczyk, informatyk Urzędu Gminy - Adam Michniewicz. Obradom 

przewodniczył Szymon Kunek – Przewodniczący Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie.  

 

Lista gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną RODO i poinformował, iż obrady 

Sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie są nagrywane i transmitowane w czasie 

rzeczywistym.   

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe.  

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych gości, a następnie zarządził potwierdzenie 

obecności przez Radnych za pomocą urządzeń do głosowania i stwierdził, iż na ustawowy 

skład 15 radnych obecnych jest 10 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych decyzji.  
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Przewodniczący Rady - porządek obrad został Radnym przedstawiony, natomiast będzie 

propozycja  co do zmian w porządku obrad. 

 

Wójt Gminy - zaproponował wycofanie z porządku obrad punktu dotyczącego projektu 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Straży Pożarnej w Miasteczku Krajeńskim, 

ponieważ po szczegółowym zapoznaniu z przepisami okazało się, że nie ma potrzeby 

podejmować uchwały, a wystarczy w tym zakresie dokonać  zmian w budżecie. Proponuje w 

to miejsce wprowadzić uchwałę w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie. Uchwała została podczas 

XXXIII sesji wycofana z porządku obrad na wniosek radnego Michałowskiego, który zgłaszał 

wątpliwości co do tej uchwały. Prosił o wyjaśnienie sprawy czy ta linia jest linią naziemną 

czy kabel przechodzi w ziemi. Wskazuję, iż jest to naziemna instalacja. Następnie Wójt 

Gminy poprosił  radcę prawnego Urzędu Gminy o wyjaśnienie problemu dotyczącego 

ustanowienia służebności. 

 

Radca Prawny Urzędu Gminy – istotnie, w księdze wieczystej dla tej nieruchomości 

wpisana jest wzmianka – „ostrzeżenie” o toczącym się  postępowaniu sądowym. Jednakże to 

ostrzeżenie nie wpływa na fakt, że można na tej nieruchomości ustanowić służebność, 

bowiem wpis ostrzeżenia w księdze wieczystej nie uniemożliwia osobie wpisanej w księdze 

wieczystej jako właścicielowi rozporządzenia  nieruchomością. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy w związku z propozycjami zmian w porządku obrad, Radni 

zgłaszają inne wnioski, bądź mają uwagi i w tym zakresie otworzył dyskusję. Wobec braku 

zgłoszeń, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad zmianami w 

porządku obrad.  

 

Głosowanie w sprawie wycofania z porządku obrad pkt 6, tj. podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miasteczku Krajeńskim. 

 

W głosowaniu jawnym: 

10 głosami „za”, głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

Rada Gminy przychyliła się do wniosku Wójta Gminy w sprawie wycofania pkt 6 z 

porządku obrad w zakresie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Miasteczku Krajeńskim. 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

 Głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

10 głosami „za”, głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

Rada Gminy przychyliła się do wniosku Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Po przegłosowaniu poprawek, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad całością 

porządku obrad.  

 

W głosowaniu jawnym: 

10 głosami „za”, głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

Rada Gminy Miasteczko Krajeński przyjęła porządek obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 5 do protokołu.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

27 września 2021 roku. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
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5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współtworzenie przez Gminę 

Miasteczko Krajeńskie Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na lata 2021-2027. 

10. Sprawy różne, wolne wnioski. 

11. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

12. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  

z dnia 27 września  2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady wskazał, że  protokół został przesłany radnym na skrzynki mailowe, a 

następnie zapytał czy Radni wnoszą do niego uwag i zarządził dyskusję. Radni nie wnieśli 

uwag. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu, następnie zapytał Sekretarza Rady - Mariusza Michałowskiego, który 

oświadczył, że zapoznał się z protokołem, zgłoszone uwagi zostały uwzględnione i  wnosi o 

jego przyjęcie. 

 

W głosowaniu jawnym: 

10 głosami „za” głosów „wstrzymujących się” oraz głosów przeciwnych nie stwierdzono 

Rada Gminy Miasteczko Krajeńskie przyjęła protokół z obrad XXXIII  sesji Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 27 września 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady – wskazał, iż informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym Radni otrzymali. 

 

Następnie Przewodniczący Rady krótko przedstawił najważniejsze punkty informacji 

i zapytał czy Radni mają do przedstawionej informacji o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym pytania i w tym zakresie otworzył dyskusję. Wobec braku pytań, 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

 

Wójt Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które Radni otrzymali także w formie pisemnej.  

 

Wójt Gminy - wskazał, iż odbyło się Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia Droga 

Ekspresowa S10 w trybie zdalnym i w zasadzie było to ogólne zebranie, ponieważ po za 

dwoma wcześniejszymi spotkaniami nic się nie dzieje. Trwają wstępne prace co będzie i 

wtedy na bieżącą będę Państwa informował. Jeżeli chodzi o  PRGOK, to w środę lub  

czwartek otrzymamy dane za 9 miesięcy. Jest ogłoszony przetargi na odbiór odpadów na 

przyszły rok, tak jak Państwa informowałem na ostatniej sesji. W dniu 24 listopada 2021 roku 

odbędzie otwarcie ofert, także pozostał jeszcze miesiąc aby ten przetarg został rozstrzygnięty. 

Przekazał również  dobrą informację dla gminy o otrzymaniu promesy na kanalizację 

sanitarną w Okalińcu, tj. realizacja całego wniosku który złożyliśmy. Ponieważ mamy pełną 

dokumentację, to będziemy przygotowywać przetarg żeby w  jak najszybszym czasie 

realizować powyższą inwestycję. Jeżeli chodzi o składane wnioski, od dnia 9 listopada będzie 

druga tura „Polskiego Ładu” i kolejne wnioski na dokończenie dróg w Miasteczku 

Krajeńskim oraz na Marianowo.  Na dzień dzisiejszy przekazaliśmy plac budowy jeżeli 

chodzi o Gminny Dom Kultury w Miasteczku Krajeńskim. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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Radny Michałowski - pogratulował wójtowi otrzymanych środków na kanalizację w 

Okalińcu, a następnie  zapytał o spotkania w bibliotece z radą biblioteczną w szczególności 

czy zostały podjęte jakiekolwiek ustalenia. 

 

Wójt Gminy - faktycznie odbyło się spotkanie, przepraszam nie ująłem tej informacji w 

moim sprawozdaniu. Spotkanie nie przyniosło żadnych rezultatów. Panie które zadawały 

pytania na które ja nie udzieliłem w większości odpowiedzi z tego względu, że poprosiłem o 

sformułowanie pytania do Wójta i przede wszystkim do Rady Gminy, żebyśmy się mogli 

wspólnie spotkać i odpowiedzieć na te pytania. 

 

Radny Michałowski - zwrócił do Wójta z zapytaniem o walne zgromadzenie członków 

Stowarzyszenia Droga Ekspresowa S10 -  na jakim jest etapie i czy jest szansa, że powstanie 

droga ekspresowa. 

 

Wójt Gminy - oczywiście szansa na drogę jest, niestety na dzisiaj jeszcze nie ma żadnej 

dokładnej dokumentacji, to Stowarzyszenie zawiązało się w tym roku i na razie otrzymujemy 

takie informacje, które dla Państwa nic nie wnoszą. Znają państwo dobrze założenia do S10. 

Jeżeli byłyby dokonane jakiekolwiek zmiany to generalnie w tej sprawie może Pani Sekretarz 

więcej powiedzieć, jeżeli Państwo się interesują przebiegiem lub ustaleniami. Podstawowe i 

najważniejsze ustalenia są sformułowane i zostały zaproponowane Gminie. Jeżeli Państwo 

chcą takie informacje uzyskać to proszę bardzo za pośrednictwem Sekretarza Gminy. 

 

Radna Świadek - zapytała kto składał wniosek o połączeniu Gminnego Domu Kultury i 

Gminnej Biblioteki Publicznej, podobno to ktoś z radnych. Radna wskazała, iż chciałaby się 

tego dowiedzieć, ponieważ to nie powinno stanowić tajemnicy.  

 

Wójt Gminy - osobiście otrzymałem ten wniosek, osoba która go przekazała nie chciałaby, 

żeby ta informacja była upubliczniona, nie dla mnie jest tajemnicą, ale jeżeli ktoś sobie 

zażyczył to nie będę przedstawiał takiej osoby. Być może obawia się nieprzychylnych 

działań.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni maja pytania do Wójta w związku z przedstawionym 

sprawozdaniem Radni mają jeszcze jakieś pytania. Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zamknął punkt.  



7 

 

 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady stanowi załącznik Nr 8  do protokołu. 

 

Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

Wójt Gminy – podczas ostatniej sesji wpłynęły trzy wnioski, które zostały zrealizowane, a 

dotyczyły wycięcia jarzębiny na ulicy Poniatowskiego,  poprawienia lokalizacji lamp na 

Placu Wolności oraz wyrównanie  nawierzchni przy PSZOK-u w Grabównie.  

 

Przewodniczący Rady - Radny Klesa prosił jeszcze o naprawienie płytek przy studzience i 

zapytał, czy zostało to wykonane.  

 

Wójt Gminy – nie, to nie zostało wykonane. 

 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnego Stanisława Klesy z doprecyzowaniem o 

podanie, o naprawę jakiej konkretnie studzienki Radny wnioskował. 

 

Radny Klesa - na ul. Poniatowskiego. 

 

Przewodniczący Rady – wskazał, ze dodatkowo był wniosek o ustawienie tablicy 

informacyjnej na ulicy Słonecznej w Miasteczku Krajeńskim. 

 

Wójt Gminy- skierowałem ten wniosek do pracownika merytorycznego, wspólnie 

przejechaliśmy się i obejrzeliśmy tablice ogłoszeń na terenie Gminy i doszliśmy do wniosku, 

że powinniśmy zwrócić się z wnioskiem w jakimś projekcie o zrealizowanie tablic 

mniejszych, z aluminium, które są trwalsze. Obecnie tablice które posiadamy są  drewniane i 

w takim stanie, a nie innym. Jeżeli będzie taka możliwość to poinformuje, jeżeli nie to 

będziemy naprawiać tablice drewniane. Posiadamy nowe tablice z mapami na terenie 

Grabówna i Miasteczka Krajeńskiego na skrzyżowaniu ulic. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni chcieliby jeszcze zabrać głos? Wobec braku pytań, 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady – jest to projekt uchwały, który był wstępnie analizowany podczas 

komisji we wrześniu. W związku z przegłosowanym wnioskiem, projekt uchwały został 

skierowany do Komisji. Proszę o informację, czy udało się wyjaśnić niejasności.  

 

Wójt Gminy – uchwała ta była omawiana, wszystkie istotne rzeczy zostały wyjaśnione. 

Zapytanie było ze strony radnego Michałowskiego o wyjaśnienie czy ta linia co przebiega jest 

naziemna czy podziemna. Po wyjaśnieniach stwierdzamy, że linia jest naziemna i dotyczy 

modernizacji tej całej linii. Jest to pole, a nie droga publiczna i nie ma innej możliwości jak 

ustalenie służebności.  

 

Radny Michałowski – w jednym z moich wniosków zapytałem o ilość słupów odnośnie tej 

proponowanej uchwały. Proszę o informację na ten temat. 

 

Wójt Gminy - nie posiadamy takiej informacji, była podana długość całej linii. 

 

Radny Guza - z załącznika graficznego, który otrzymaliśmy we wrześniu nie bardzo 

rozumiem. Podanej odległości dokąd ma przebiegać linia? 

 

Wójt Gminy -  jest to odcinek, który dotyczy gminy. Nie jestem w stanie określić jak dalej 

przebiega i z kim dalej ustalano służebności. Jeżeli są jakieś wątpliwości to nie widzę 

problemu, żebyśmy robili coś na siłę, wszelkie wątpliwości proszę zgłosić, my wszystko 

wyjaśnimy. Możemy procedować te uchwałę na przyszłej sesji, tylko bym prosił 

doprecyzować jakie konkretnie maja państwo wątpliwości. Rozmawiamy o modernizacji 

istniejącej już linii, a nie o nowej inwestycji.  

 

Radny Guza - wracam do mapki i dalej nie wiem gdzie i na  jakiej działce maja powstać 

słupy? Co dalej z tą ziemią będzie?  

 

Wójt Gminy – dobrze Państwo wiedzą i znają sytuację, która funkcjonuje od początku roku.  

Ta ziemia jest przedmiotem roszczeń spadkobierców, ale jak Pani Mecenas powiedziała, na 

dzień dzisiejszym mamy prawo dysponować tym gruntem.  
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Radny Guza – zgłosił wniosek formalny o wycofanie tego punktu z porządku obrad i 

przesunięcia na następną sesje i możliwość spotkania się z inwestorem, który wytłumaczyłby 

nam jak ta linia ma przebiegać. 

 

Wójt Gminy- zwrócił się z prośbą o sprecyzowanie pytań do inwestora, żeby się przygotował 

do spotkania. 

 

Radny Gapiński -  proszę o informację w jakim celu jest ta linia i kogo zasila. 

 

Wójt Gminy - te wpisy w księdze wieczystej dotyczą służebności przesyłu, my nic nie 

musimy wpisywać, ponieważ rozmawiamy cały czas o modernizacji tej linii i ta służebność 

jest wpisana do 31 grudnia 2045 roku, dlatego nie będziemy dokonywali żadnego wpisu 

więcej, bo ta służebność istnieje. 

 

Przewodniczący Rady – nie rozumiem jednego, po pierwsze skoro istnieje służebność to po 

co na nowo mielibyśmy ustanawiać, a po drugie patrzę inaczej troszeczkę na tę sprawę, bo 

obciążyć grunt jest łatwo, a nie wiemy jak się zakończy sprawa dotycząca roszczeń 

spadkobierców. Nie chcę, aby ktoś nam zarzucił,  że przez nasze działania grunt straci na 

wartości. Za chwilkę będą roszczenia odszkodowawcze, czy nie lepiej byłoby takiego 

zabezpieczenia przez Gminę, żeby ta sprawa znalazła finał w sądzie i aby to Sąd postanowił o 

tym, czy zasadnym jest ustanawianie służebności na tym gruncie. Aby potem nie było 

zarzutów,  że Gmina swoim własnym działaniem to zrobiła i przez to grunt stracił na 

wartości. Natomiast, jeżeli jest tak, że ta linia już się znajduje i jest to kwestia modernizacji to 

zmienia postać rzeczy, ale jeżeli już jest  jedna służebność ustanowiona, a tutaj mamy kolejną 

wprowadzać, to jednak mnie to nie przekonuje. Więc co z ta starą czy ona zostanie 

dokończona czy jak należy to rozumieć.  

 

Radca Prawny Urzędu Gminy- trudno mi powiedzieć, jak to będzie wyglądało. Tutaj są 

dwie służebności już wpisane przy tej działce 250/33. Trudno powiedzieć jak do tej sprawy 

podejdzie Sąd. Pan Wójt mnie zapytał, czy można ustanowić służebność w sytuacji gdy 

wpisana jest wzmianka o ostrzeżeniu, odpowiadam że można, bo póki co jest to ostrzeżenie o 

toczącym się postępowaniu. A jak się zakończy i kiedy się zakończy to postępowanie trudno 

przewidzieć. W chwili obecnej działka ta obciążona jest dwoma służebnościami do 2045 
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roku.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać głos. 

 

Radny Michałowski - stwierdził, że zasadne byłoby spotkać się z inwestorem czy przesłać 

nawet w formie pisemnej zapytania. 

 

Przewodniczący Rady - zaproponował rozwiązanie, aby przegłosować wniosek Ryszarda 

Guza o przekazanie projektu uchwały ponownie do komisji. Jeżeli wniosek zostanie 

przegłosowany, prośba taka aby do czwartku przesłać do Biura Rady ewentualne pytania, 

zastrzeżenia do inwestycji, czy projektu uchwały.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

wniosek radnego Guzy „ w sprawie przekazania projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie 

do komisji”.  

 

W głosowaniu jawnym: 

9 głosami „za”  głosów 0 „wstrzymujący się” oraz  1 głosem „przeciw ” Rada Gminy 

Miasteczko Krajeńskie przegłosowała wniosek o przekazanie do ponownego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie do komisji. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

 

 

 

Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współtworzenie przez Gminę 

Miasteczko Krajeńskie Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały był również analizowany na posiedzeniu komisji, 

analizowany był również statut i zostały zgłoszone zastrzeżenia do tego statutu. Zapytał 

Wójta czy w tym zakresie udało się coś ustalić. 
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Wójt Gminy - na dzisiaj niestety nie. Przekazałem informacje i będę uzgadniać. Uwagi były 

raczej pod kątem technicznym, a nie było zastrzeżeń co do merytoryki. 

 

Radca Prawny Urzędu Gminy - zgłaszałam wcześniej o wykreślenie  z projektu uchwały § 

4, iż projekt statutu stowarzyszenia stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Nie musi być on 

załącznikiem do tej uchwały, bowiem uchwała dotyczy wyrażenia zgody współtworzenie 

przez gminę Miasteczko tego stowarzyszenia, a statut jest odrębnym aktem. Dlatego wnoszę o 

wykreślenie § 4. 

 

Przewodniczący Rady – rozumiem, że Wójt Gminy zgłasza wniosek o wykreślenie z 

projektu uchwały § 4 dotyczącego załącznika do uchwały.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 

wykreślenie z projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współtworzenie przez Gminę 

Miasteczko Krajeńskie stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny” § 4. 

 

W głosowaniu jawnym: 

10 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono 

Rada Gminy Miasteczko Krajeńskie przegłosowała wniosek o „wykreślenie z projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współtworzenie przez Gminę Miasteczko 

Krajeńskie stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny” § 4” 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 10 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad całym projektem uchwały. 

 

 

W głosowaniu jawnym 

10 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

podjęto Uchwałę Nr XXXIV.189.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

25 października 2021 roku w sprawie o wyrażeniu zgody na współtworzenie przez 

Gminę Miasteczko Krajeńskie Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 
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Uchwała Nr XXXIV.189.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  25 października  

2021 roku w sprawie o wyrażeniu zgody na współtworzenie przez Gminę Miasteczko 

Krajeńskie Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny” i stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu, zaś lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały został Radnym przedłożony i poprosił  Skarbnika 

 o omówienie projektu uchwały. 

  

Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na 2021 rok. 

 

Radny Michałowski - zapytał o wydatki  dotyczące spisu powszechnego w kwocie 9.000 

złotych - nagrody dla Gminnego Komisarza Spisowego oraz dla członków Gminnego Biura 

Spisowego. Zapytał kto jest Gminnym Komisarzem Spisowym.  

 

Sekretarz Gminy - gminnym komisarzem spisowym zawsze z mocy ustawy jest Wójt . Z 

kolei Wójt powołuje zgodnie z ustawą o Powszechnym Narodowym Spisie Ludności w 2021 

roku Gminne Biuro Spisowe, w skład którego wchodzi Zastępca Gminnego Komisarza 

Spisowego koordynator i członek. 

 

Radny Guza - zwrócił uwagę na literówkę w dziale Ochotnicze Straże Pożarne - 9.500 

złotych z przeznaczeniem na opłacenie ubezpieczenia komunikacyjnego za samochody 

strażackie, a ubezpieczenie dotyczy jednego pojazdu (zmienić na liczbę pojedynczą).  

 

Wójt Gminy- na samym początku wyjaśniłem, że ta zmiana dotyczy pojazdów, a nie tego 

jednego pojazdu. 

 

Skarbnik Gminy - poprosiła o wykreślenie „Miasteczko Krajeńskie” w treści z 

przeznaczeniem na opłacenie ubezpieczenia komunikacyjnego za samochody strażackie 

których właścicielem jest Ochotnicza Straż Pożarna (z uzasadnienia). 
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Radny Guza – zapytał o zakup usług pozostałych  w kwocie - 5.588,72 złotych w dziale 

urzędy gminy. 

 

Skarbnik Gminy - to dotyczy wszystkich usług, które w ciągu roku urząd ponosi. 

 

Radny Gapiński - pozostała działalność w dziale Rolnictwo i Łowiectwo. Zapytał czego 

dotyczy wynagrodzenie osobowe pracowników. 

 

Skarbnik Gminy - zadania zlecone i pracownik dostaje dodatek specjalny dotyczy składania 

wniosków przez rolników o dotację. 

 

Radny Michałowski - zapytał o zwrot podatku VAT – w ilu ratach ma to nastąpić. 

 

Skarbnik Gminy - teraz otrzymaliśmy ostatnią ratę za sierpień i wrzesień, której korektę 

robiliśmy.  

 

Przewodniczący Rady - zapytał o współczynnik osób zatrudnionych w Urzędzie Gminy, 

które posiadają orzeczenie o niepełnosprawności, ponieważ jest to duża kwota, którą 

przekazujemy do PFRON. 

 

Skarbnik Gminy - ponieważ nie mamy osób z orzeczeniami o stopniu niepełnosprawności, a 

współczynnik powinien przekraczać 6% on się obniża z powodu braku orzeczeń. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał o kwotę 2.000 zł  czynsz za najem lokali mieszkalnych i 

użytkowych i zwiększenie 5.000 zł dzierżawa gruntów gminnych, chodzi o to jakie jest 

obecnie zadłużenie gminy z powyższych tytułów. 

 

Skarbnik Gminy - Sąd oczywiście ściąga zaległości i dotyczy to  zaległości z tytułu  rent i 

emerytur o niskim dochodzie, najemcy również sami spłacają swoje zaległości. 

 

Przewodniczący Rady wobec braku pytań zamknął dyskusję, dodał, że poprawki na które 

zwróciła uwagę Skarbnik znajdują się w uzasadnieniu w związku z tym nie musimy ich 

przegłosowywać. Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem 
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uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2021 rok 

pod głosowanie. 

  

W głosowaniu jawnym   

10 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

podjęto Uchwałę Nr XXXIV.190.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

25 października 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

 

Uchwała Nr XXXIV.190.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 października  

2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok  stanowi załącznik Nr 13 do 

protokołu, zaś lista imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy - dotyczy zmian które wcześniej przedstawiłam wraz ze zmianami  

wprowadzonymi w Zarządzeniach z października. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, a następnie wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu, dyskusję zamknął i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym   

10 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, 

podjęto Uchwałę Nr XXXIV.191.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 

października 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2021-2027. 

 

Uchwała Nr XXXIV.191.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 października 

2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 

lata 2021-2027 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu, zaś lista imiennego głosowania 

stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.  
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Ad. 17.  Sprawy różne wolne wnioski. 

 

Radny Gapiński - zwrócił do Skarbnika z zapytaniem dot. uchwały w sprawie zmian w 

budżecie z dnia 27 września 2021 roku - wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa 

własności 40.000 zł czego to dotyczą. 

 

Skarbnik Gminy - sprzedaży działki. 

 

Radny Gapiński - zapytał jakiej działki. 

 

Wójt Gminy – było ogłoszenie o sprzedanie działek, cztery lub pięć działek, jeżeli dobrze 

pamiętam i następnie była ostatnia działka sprzedawana w formule bezprzetargowej, 

ponieważ dotyczyła drogi. Dojazdu do konkretnych działek i chodziło o tę i wyłącznie jedną 

działkę. 

 

Radny Gapiński - otrzymałem na pocztę e-maila od Komendanta Powiatowego Policji w 

Pile, w sprawie dofinansowania do zakupu pojazdu policyjnego; czy to pismo nas dotyczy. 

 

Wójt Gminy - otrzymają państwo odpowiedz w postaci projektu budżetu udział gminy w 

zakupie tego pojazdu. 

 

Radny Michałowski - zapytał o drogę przy posesji w miejscowości Arentowo 35 - zostałem 

poproszony o zapytanie. 

 

Wójt Gminy - jest złożony wniosek i za pośrednictwem sołtysa przewidujemy w przyszłym 

roku za pośrednictwem geodety dokonać podziału, żeby wydzielić tę drogę i wskazać jak 

wygląda prawidłowy jej przebieg, ale przewidujemy ten wydatek na przyszły rok. 

 

Radny Michałowski - rozliczenie jednostek OSP za 2020 rok, czy takie rozliczenie/ 

sprawozdanie  wpłynęło. 

 

Wójt Gminy- każda jednostka OSP ma obowiązek złożenia sprawozdania. Następnie zapytał 

Skarbnik czy wpłynęło takie sprawozdanie. 
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Skarbnik Gminy - odpowiedziała, że nie wpłynęło. 

 

Wójt Gminy - OSP jest Stowarzyszeniem i rozmawiamy tylko o kwestiach dotyczących 

dotacji. Jeżeli chodzi o środki uzyskane z budżetu to nie rozliczenie się z otrzymanej dotacji 

eliminuje poszczególne stowarzyszenie z tej dotacji. Nie ma żadnej możliwości, żeby 

stowarzyszenie otrzymało jakąkolwiek kolejną dotację, jeżeli poprzednia dotacja nie będzie 

rozliczona. 

 

Radny Gapiński - poprosił o informacje na temat rozliczenia stowarzyszeń OSP z 

poszczególnych dotacji uzyskanych z budżetu gminy. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś z zebranych gości, sołtysów czy dyrektorów 

chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że nikt z obecnych nie chce zabrać głosu. 

 

Wójt Gminy - w związku z zwiększona ilością przypadków chorych na COVID-19 poprosił 

o ograniczenie obecności na sesjach sołtysów jak i kierowników jednostek. 

 

Przewodniczący Rady – zobaczymy jak sytuacja związana z koronawirusem się rozwinie. 

Podejmę tę decyzję przy zwoływaniu sesji.  

 

Ad. 18. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady ustalił termin kolejnej sesji na dzień 22 listopada 2021 roku. 

 

 Ad. 19.  Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie XXXIV Sesji 

Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 25 października 2021 roku - godz. 19.40. 

 

Załączniki: 

1. Lista gości. 

2. Lista obecności radnych. 
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3.  Lista imiennego głosowania w sprawie wycofania pkt 6 z porządku obrad dot. 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Miasteczku Krajeńskim. 

4. Lista imiennego głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad uchwały w 

sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miasteczko Krajeńskie 

5. Lista imiennego głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

6. Lista imiennego głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie  z dnia 27 września  2021 roku. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

9. Lista imiennego głosowania w sprawie wniosku o przekazanie do ponownego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasteczko Krajeńskie do komisji. 

10. Lista imiennego głosowania wniosku o wykreślenie z projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na współtworzenie przez Gminę Miasteczko Krajeńskie 

stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny” - § 4. 

11. Uchwała Nr XXXIV.189.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 

października 2021   roku w sprawie o wyrażeniu zgody na współtworzenie przez 

Gminę Miasteczko Krajeńskie Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 

12. Lista imiennego głosowania w sprawie przyjęcia uchwały Nr XXXIV.189.2021 Rady    

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 października 2021   roku w sprawie o 

wyrażeniu zgody na współtworzenie przez Gminę Miasteczko Krajeńskie 

Stowarzyszenia „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 

13. Lista imiennego głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały Nr XXXIV.190.2021 Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 października 2021 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2021 rok. 

14. Uchwały Nr XXXIV.190.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 

października 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

15. Uchwała Nr XXXIV.191.2021 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 

października 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2021-2027. 

16. Lista imiennego głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały Nr XXXIV.191.2021 Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 25 października 2021 roku w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2021-2027. 

 

 

Wnioski: 

1. Naprawić studzienkę przy ul. Poniatowskiego w Miasteczku Krajeńskim (radny Klesa). 
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2. Przekazać informacje dotyczącą rozliczenia się Stowarzyszeń Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu gminy Miasteczko Krajeńskie z poszczególnych dotacji 

uzyskanych z budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie (radny Michałowski).  

 

 

 

  Protokolant                                Sekretarz Rady 

 

        Karina Migdalczyk                 Mariusz Michałowski 

 

 

 

                                                    Przewodniczący Rady 

 

                                                          Szymon Kunek 

 

 

 

 


